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PRoToKoŁ
N r IIl20 18

z II sesji Rady Gminy Wilczęta
w 2018 roku

w kadencji 20IB-2023

odbytej W dniu 14 grudnia 2018 roku



Ad, Dkt. 1 - otwarcie obrad.

otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Elżbieta skubij, która
powitała radnyc'h oraz zaproszonych goŚci: Pana Bogusława szczerbę - Wójta Gminy,
banią Monikę Gońca - skarbnika Gminy, Pan Krzysztofa Kowalskiego - Etatowego
czło;ka Zarządu Powiatu - Wicestarostę; Pana Łukasza Korneluka - Przewodniczącego
Rady Powiatu Braniewskiego, kierownikóW jednostek organizacyjnych Gminy, sokysóW
sołectw oraz prZybyłą na salę pUbliczność,

PRoToKÓŁ Nr lll2ola
z II sesji Rady Gminy WiIczęta

W kadencji 2018,2023
odbytej W dniu 14 9rudnia 2018 r.

1I sesja Rady Gminy Wilczęta, W kadencji lat 2018-2023, odbyła się 14 grudnia 2018 roku
W centrum Kultury W Wilczętach (Wilczęta 43a).

Ad. pkt. 2, - stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecnoŚci radnych Przewodnicząca Rady stwierdziła, że sesja jest
prawomocna, ponieważ na 15 radnych W obradach uczestniczy 15 - lista obecności
stanowi załącznik Nr 1do niniejszego protokołu.

Ad. pkt.3. - Zatwierdzenie porządku posiedzenia,

Pżewodnicząca Rady przedstawiła po.Ządek sesji, W brzmieniu jak niżej:

1. otwarcie sesji ipowitanie zebranych,
2. StWierdzenie prawomocności obrad,
3. PrzedstaWienie porządkU obrad oraz przegłosowanie WnioskóW o je9o uzupełnienie lub

zmianę.
4. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji,
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Informacja o stanie Gminy,
7. Podjęcie Uchwały W sprawie zmiany W WPF na lata 2018-2028.
8. Pod]ęcie Uchwały W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Wilczęta na 2018 r.

9. PodjĘcie Uchwały W spraWie staWek podatku od środków transportowych.
10, Połjęcie Uchwały W sprawie uchwalenia Wieloletnlej Prognozy Finansowej Gminy Wil-

częta na lata 2ol9-2o29,
11. PÓdjęcie Uchwały W sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wilczęta na 2019 r.
12. PodjĆcie Uchwały W spraWie ustalenia Wysokości Wyna9rodzenia Wójta Gminy Wilczę-

13. Podjęcie UchWały W sprawie zmiany W Statucie Gminy Wilczęta.
14. Podjęcie UchWały W 5praWie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Wilczęta z or9ani-

zacjami pozarządoWymi.
15. Pod-jęcie Uchwały w sprawie Wyboru Przewodniczącego Komisji skarg, WnioskóW i Pe-

tycji Rady Gminy Wilczęta.
16, Pbójęcie UchWały W spraWie Wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skar9, Wnio-

skóW iPetycji Rady Gminy Wilczęta.
17. Podjęcie Uchwały W sprawie powołania Komisji skarg, WnioskóW i Petycji Rady Gminy

Wilczęta.
18, Podjęiie Uchwały W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywa-

nia Pioblemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii W 2019 roku.
19. Podjęcie Uchwały W sprawie ustalenia dopłaty dIa odbiorcóW usług zbiorow o odpro-
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zgodnie z ań. 20 ust. 5 Ustawy o samorządzie gminnym, na Wniosek Wójta Gminy Wpro-
Wadzono do porządku obrad II sesji trzy projekty uchwał/ które były też przedmiotem po-
siedzeń stałych Komisji Rady, tj.

20. Podjęcie UchWały W spraWie uchWalenia gminne9o Wieloletniego pro9ramu osłonowe-
90,,Pos!łek dla dziebi i młodzieży" na lata 2019 - 2023.

21, Podjęcie Uchwały W sprawie podWyższenia kryterium dochodoWego W celu udzielenia
Wsparcia W ramach Wieloletniego rządowego programu ,,Posiłek W szkole i W domu"
na lata 2019-2023.

22. Podjęcie Uchwały W sprawie Zasad zwrotu WydatkóW na śWiadczenia W formie posiłku,
pomoc rzeczową W postaci produktÓW żyWnoŚciowych dla osób objętych Wieloletnim
programem rządowym .,Posiłek W szkole i W domu" na |ata 2oI9 - 2023.

23, zatwieldzenie Planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wilczęta na 2019 rok.
24. odpowiedzi na interpelacje izapytania.
25, Wnioski komisji, radnych, sołtysóW iZaproszonych gości.
26. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady złożyła Wniosek, o Wykreślenie Z porządku obrad pkt 5 i 24.
zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym, na Wniosek Wójta Gminy Wpro-
Wadzono do porządku obrad II sesji trzy projekty uchwał jako pkt. 20/ 21i 22| które były
też przedmiotem posiedzeń stałych Komisji Rady, tj.

,,20. Podjęcie UchWały W spraWie uchWalenia 9minne9o WieloIetniego pro9ramu osłonoWe-
9o,,Posiłek dla dzieci i młodzieży" na lata 2019 - 2023.

21. Podjęcie Uchwały w spraWje podwyższenia kryterium dochodowego W celU Udzielenia
Wsparcia W ramach Wieloletniego rządowego programu ,.Posiłek W szkole i W domu"
na lata 2019-2023.

22. Podjęcie Uchwały W sprawie zasad zwrotu WydatkóW na śWiadczenia W formie posiłku,
pomoc rzeczową W postaci produktów żywnościowych dla osób objętych Wieloletnim
programem rządowym ,,Posiłek W szkole i W domu" na lata 2079 - 2023,"

Z uwagi na brak WnioskóW, co do Zmiany porządku obrad, przystą]iono do
przegłosowania Wniosku zgłoszonego przez Przewodniczącą Rady j pana Wójta, tj.
Wykreślenie pkt. 5 i 24 oraz Wprowadzenie na Wnioskowanych Wójta trzech projektóW
uchwał jako pkt, 20, 21i 22,

Głosowanie W sDraWie zaproponowanVch zmian W Dorządku obrad:

WVnikj 9łosowania:
W głosowaniu WZięło udział 15 radnych; 15 radnych głosowało ,,za" przyjęciem zmian,0
,,przeciw",0 ,,Wstrzymało się". Porządek obrad sesji Został zmieniony przez Wykreślenie
pkt. 5 i 24 oraz dodanie trzech projektóW uchwał jako pkt. zo,2I i 22,

Wy_nll_Lhjc_nnc ;

,,zA" (15) - Antoni Butkiewicz,, zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grzegorza k-szeluga; Wioletta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk KuderaWiec; Zbi9nieW
Łachmański; Anna Łuczko; lvlonika Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta Skubij;
1.4arcin Stołycia ; stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki.

Ad. pkt.4, - przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

Z uwagi na brak WnioskóW, przystą]iono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Nr
I/2o1a z dnia 23 ljstopada 2078 r,,bez odczytywania.

Wvniki głosowania:
W głosowaniu Wzięło udział 15 radnych; 15 głosowało ,,za" i 0 ,,przeclw" i 0;
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wvniki imienne:

,,zA" G5) - Antoni Butkiewicz; zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
'Ćrzegorzax-szeluga; 

W|oletta Kochan; TomaSz Krynicz; Patryk KuderaWiec; zbignieW
Łachńański; AnnJŁuczko; 1,4onika Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta SkubU;

Marcin stołycia; stanisłaW Ter|icki; Ryszard Wargacki.

Wó'itGminypodZiękoWałpanuKrzysztofowiKoWalskiemuWicestarościeBraniewskiemuza
oełńienie w naszei qminie fUnkcji sekretarza Gminy oraz pracy na rzecz naszego

lpołeczeństwa a jódńocześnie życzył pomyślności w pełnieniu funkcji Wicestarosty i

niezipominaniu o ńaszej Gminie. Przewodnicząca Rady wręczyła bukiet kwiatów,

Następnie Przewodnicząca Rady udzieliła 9łosU panu Krzysztofowi KoWalskiemu,
Myśl§'o pewnym sentrmencie, ponieważ te dwa lata to okres jaki pozostaje W życiu

tjzaego człowieta. Pełniłem funkcję Sekretarza Gminy Wilczęta nie znając tej Gminy,

Intenc'je moje były szczere i chciałem pracować na tyle ile potrafiłem, Nie zawsze

*silrito *y"nociriło ale starałem się to nadrabiać z .innej stfony, Było też część
wspólnych spraw które ,,udało" się załatwić. Gratulacje radnym za ich wybór do pełnienia

tej'zaszczytnej funkcji społecznej. Cieszę się, że mogłem do was przyjechać, Nie chcę

itiłuduć oui"tni", ale będę aktywńie swoją funkcję sprawował, chciałbym podziękować za

współpracę byĘm radnym - Wręczając kwiaty na ręce przewodniczącej rady,
llastębnie,- pan Krzysztof KoWalski złożył podziękowania. i Wręczył kwiaty pani Monice

cońci, panu Bogusławowi szczerba, pani Agnieszce Widuń oraz życzenia i podziękowania

dvrektoiom 
'zkól, 

z okazjl zbliżających się świąt Bożego narodzenia, najserdeczniejsze,
życzenia wszystkim miesŻkańcom gminy, spokojnych śWiąt W gronie rodziny, zawsze
zadowolenia i optymizmu.

Ad, pkt.5. Informacja o stanie gminny,

Wójt Gminy poinformował Zebranych, że obejmując funkcję. WÓjta zauWażył W niektórych
pańgrafacń 

'budżetu 
gminy, że są braki 1ub ,,wyczyszczone" konta, Jedna kadencja

poprŹedniczki inie mamy środków, może czekać nas program naprawczy,
boiównanie działalności 

'miny 
w latach 2olo_20r4 i 2074_2018 przedstawiła pani l4onika

Gońca skarbnik Gminy. kwota długu pomniejszona o Wyłączenia o których mowa W art,

243 Ust. 3 pkt. 1 na dzień 37.72.20!4 r, to 1 916 867 zł a na dzień 23,I7,2o1a r,5 728
87L zł. Zadania majątkowe na które uzyskano dofinansowanie ze środkóW Unijnych
1) W kadencji 2006-2010:' 

umowa z Marszałkiem na dofinansowanie zadania,,odnowa Wsi GładYsze" z 6,11,2009
r. na kwotę 5oo ooo zł; umowa z l4arszałkiem na dofinansowanie zadania,,Budowa
gminnej oc)yszczalni ściekóW isieci kanalizacji sanitarnej W Gminie Wilczęta - I etap"
na kwotę 1 959 8B8 Zł.

2) W kadencji 2o14-2o7a|' 
umowa złarszałkiem na dofinanso\łanie zadania,,Przebudowa części drogi gminnej

zlokalizowanej na działce nr 12B o Bardyny" z 18.06.2018 na kwotę 134 491 zł,

Informację uzupełniła pani Agnieszka Widuń - Kierownik Referatu Rolnictwa ", z zakresu
realiZacji;

1. Drogi W nawierzchni asfaltowej:
1) kadencja 2006-2010 - 4 000 mb;
2) kadencja 2ot4,2079 - 957 mb,

2, chodniki:
1) kadencja 2006-2010 - 3460 mb;
2) kadencja 2o14-2o1a 754 mb.

3, PUnkty oŚWietleniowe I

PRZE N]cZĄCA

Elzb



6,

1) kadencja 2006-2010 - 40 pkt;
2) kadencja 2o74-2o7a - 3 pkt,

4. Renowacja zbiornikóW małej retencji:
1) kadencja 2006-2010 - 6 szt;
2) kadencja 2o74-2otg - t szt.

5. Swletllce:
1) kadencja 2006-2010 - 6 obiektóW;
2) kadencja 2o74-2o!a - 1 obiekt.

ZatrUdnienie - aktywizacja bezrobotnych I

1) kadencja 2006-2010 - 223 osoby W ramach interwencji;
2) kadencja 2014-2018 - 25 osób W ramach interwencji.

Gospodarka Wodno ściekowa I
1) kadencja 2006-2010 - oczyszcza]nia ścieków w W]]cżętach (około 4 000 000 zł) W

tym dofinansowanie ż UE około 2 000 000 zł;
2) kadencja żo74-2o1a - okalna oczyszczalnja ściekóW W spędach i Górach 1 917 570

zł - dofinansowania brak.

Dofinansowanie Zadań inWestycyjnych W ramach rezerwy sUbwencji ośWiatowej:
1) kadencja 2006-2010 - dWukrotne dofinansowanie remontu szkoły W Wilczętach,

remont szkoiy W słobitach oraz sa i 9irnnastycznej W Wilczętach;
2) kadencja 2o74-2o7a nie były realizowane zadania inwestycyjne z rezerwy

ośWiatoWej.

B.

7,

Ad. Dkt. 6. - zmiany W WPF na lata 2o78-2o2a

Z treścią projektu uchwały W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Wilczęta na lata 2018-2028 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca - skarbnik Gminy.
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
powyższy projekt uchwały.

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury... - komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Zbigniew Ęchmański Przewodniczący Komjsji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchWały.

Radni nie Wnieśli uwag do projektu WW uchwały.

z Uwagi na brak głosóW W dyskuśji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższy projekt Uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 13
9łosach,,za"j o,,przeciw" i2,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr III9/1B stanowiącą
załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

wvniki imienne:

,,zA" (73) - Antoni Butkiewicz,, zdzislaw Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Wioletta Kochan;
Tomasz Krynicz; Zbi9niew Łachmański; Anna Łuczko; Monika Mierzwicka; Ryszard
Romanowicz; Elżbieta skubij; Marcin Stołycia; stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki,

,,WsTRzYMUJĘ sIĘ" (2) - Katarzyna Grzegorza k-szeluga; Patryk Kuderawiec.
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Ad. Dkt.7. - zmiany W budżecie gminy na 2018 r.

Z treścią projektu uchwały W sprawie Zmiany W budżecie 9miny na 2oIB r, zapoznała
zebranych iani'Monika Gońca - Skarbnik Gminy, Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4
do niniejsze9o protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna lrena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
powyższy projekt uchwały.

2. ńadńa Wioietti Kochan Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury,,, - komisja opiniuje
DoZVtVWnie poWyżsZV projekt uchWały.

3. ńadny'Zbi9nlew LacńmańŚłi Przewodniczący Komisjl 1nicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt UchWały,

Radni nie Wnieśli uwag do projektu WW uchwały.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała ipoddała pod

głosowinie powyżsŹy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 14

iłosach ,,za"; o ,,przeciw" i 1 ,,Wstrzymującym się", jako uchwałę Nr TIl10/18 stanowiącą
Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołU.

wvniki imienne:

,,zA" (74) - Antoni Butkiewiczi zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dublec; Wioletta Kochan;

iomaŚz (rynicz; Patryk Kuderawiec; Zbigniew Łachmański; Anna Łuczko; Monika

Mierzwicka; Ryszard ńomanowicz; Elżbieta skubij; N4arcin Stołycia; stanisław Terlicki;
Ryszard Wargacki.

,,WSTRZYMUJĘ sIĘ" (1) - Katarzyna G rzegorza k-Szelu9a.

Ad. pkt. a. - stawki podatku od środkóW transportowych,

Z treścią projektu uchwały W sprawie stawek podatku od środkóW transpońowych
zapoznała Źeoranycn Pani Monika Gońca - Skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi
załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna lrena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
powyższY projekt uchWały.

z. ąaońa wioietti Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury .., - komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. ńadny'Zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchWały.

Radni nie Wnieśli uwag do projektu ww uchwały.

Z uwagi na brak głosów W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod

głosowinie powyżsŻy projekt uchwały, który przyjęto w głosowaniu jawnym przy 15

!łosach ,,za";0 ,przeciw" i o ,.Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr 1Il12118 stanowiącą
załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

wvniki imienne:

,,zA" G5) - Antoni Butkiewicz; zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Ćrzegórzak-Szelu9a; Wioletta Kochan; Tomasz KrynicZ; Patryk KuderaWiec; zbi9niew
Łachńański; AnnJŁuczko; N4onlka 1,4ierzwicka; Ryszard Romanowicz; ElżbietaŃkubij;

NIcZĄcA
l,] ll,jY

N4arcin stołycia; Stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki.
PRZ

kub]j



Ad. Dkt.9, - WPF na lata 2019-2029

Z treścią opinii RIo oraz projektu uchwały W sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Wilczęta na lata 2019-2029 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca -
skarbnik Gminy. opinia oraz projekt uchwały stanowią odpowiednio załączniki Nr B i 9 do
niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna lrena Dubiec Przewodnicząca Komjsji Rewizyjnej - opinia nierozstrzygnięta,
2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury ,,. - opinia nieroz-

strzy9nięta.
3. Radny Zbi9niew Łachmański Przewodniczący Komisji 1nicjatyw Gospodarczych i Rolnic-

twa - opinia n ierozstrzygn ięta.

Radni nie Wnieśli uwag do projektu WW uchwały.

z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyż9zy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 15
głosach,,za"; o,,pfzeciw" i 0 ,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr IIl12l18 stanowiącą
załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.

wvniki imienne:

,,zA" (75) - Antoni Butkiewic4 zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
G rzegorz a k-szeluga; Wioletta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk KUderawiec; Zbi9niew
Łachmański; Anna Łuczko; Monika Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij;
l4arcin stołycia; stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki,

Ad. okt. 10. - budżet gminy na 2019 r.

Z treścią opinii RIo i projektu uchwały W sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wilczęta
na 2019 r. zapoznała zebranych Pani Monika Gońca - skarbnik Gminy, opinie oraz
projekt uchwały stanowią odpowiednio załączniki Nr 10, 11 i 12 do niniejszego protokołu,

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna lrena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
powyższy projekt uchwały.

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury... - komisja opiniuje
pozytywnie powYższy projekt uchwały.

3. Radny Zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radni nie Wnieśli uwag do projektu WW uchwały.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała ipoddała pod
głosowanie powYższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 15
głosach,,za"; o,,przeciw" i 0.,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr 1Il13/18 stanowiącą
załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu,

wvniki imienne I

,,zA" (I5) - Antoni Butkiewiczi zdzisław Dobrzeniecki; ]rena Dubiec; Kataęyna
Grzegorzak-szeluga; Wioletta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk KuderaWiec; ZbignieW
Łachmański; Anna Łuczko; N4onika 1,4ierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta Skubij;
Marcin stołycia; stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki.

Radna Katarzyna Grzegorzak-SzelUga zapytała, czy będą prowadzone zmiar§hĘ



odpowiedzi udzielił'Wójt informując, że W celu przekształcenia szkół, będą prowadzone

konsultacje z rodzicami, nauczycielami.

Ad. Dkt. 11. - Wynagrodzenie Wójta.

Z treścią projektu uchwały W sprawie ustatenia Wysokości Wynagrodzenia Wójta Gminy
Wilczęta zapozńała zebranyĆh Pani E|żbieta Skubij - Przewodnicząca Rady Gminy, Projekt

uchw;ły stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Irena Dubiec Prżewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
powyższy projekt uchWały.

z. ńaani Wioień Kochan Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury... - komisja opiniuje
pozytywnie poWyższy projekt uchWały.

s. ńadńy'zbignlew LacńmańŚt<i Przewodniczący Komisji 1nicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - koml'sja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchWały.

Radni nie Wnieśli uwag do projektu WW uchwały.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała ipoddała pod

głosowinie powyżsŹy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 12

iłosach,,za"';0 ,,przeciw" i 3 ,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr IIl14l18 stanowiącą
Źałącznik Nr 15 do niniejszego protokołU.

wvniki imienne:

,,zA" |15) - Antoni ButkieWiczi zdzisław Dobrzeniecki; Katarzyna Grz e9orza k-szelu9a;
Wioleita kocnan; Tomasz Krynicz; Zbigniew Łachmański; Anna Łuczko; l4onika
Mierzwicka; Ryszard RomanoWicz; Elżbieta Skubij; Marcin stołycia; stanislaW Terlicki;
Ryszard Wargacki.

,,WSTRZYMUJĘ srĘ" (3) - Irena DUbiec; Katarzyna Gę egorzak-sze|uga; Patryk

KuderaWiec;

Ad. Dkt. 12, - zmiana statutu 9miny.

Z treścią projektu uchwały W sprawie zmiany W Statucie,Gminy Wilczęta zapoznał
zebranych can ńyszard Zemier - Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy, Projekt uchwały

stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej

1. Radna lrena Dubiec Przewodnicząca
powyższy projekt uchWały.

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca
pozytywnie powYższy projekt uchWały.

uchWały przedstaWi]i:

Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie

Komisji ośWiaty, Kultury... - komisja opiniuje

Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic
uchWały,

Rady odczytała i poddała pod
W głosowaniu jawnym przy 15
uchwałę Nr I1l15/18 {Ęrowiącą

3. Radny zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt

Radni nie Wnieśli uwag do projektu WW uchwały.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca
głosowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto

Ąłosach,,za" ; o,,przeciw" i 0,,Wstrzymujących się", jako
załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu. NlCZĄcA
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wvniki imienne i

,,zA" (I5) - Antoni Butkiewicz; zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grz egorzak-szeluga; Wioletta Kochan; TomasZ Krynicz; Patryk KuderaWiec; Zbi9nieW
Łachmański; Anna Łuczko; l.4onika N4ierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij;
Marcin stołycia; stanisłaW Terlicki; Ryszard Wargacki.

Ad. Dkt. t3. - współpraca z organizacjami pozarządowymi,

Z treścią projektu uchwały W sprawie pęyjęcia Programu Współpracy Gminy Wilczęta z
or9anizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2019 zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń - Kierownik Referatu
Rolnictwa .... Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
powyższy projekt uchWały.

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury... - komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchwały.

3. Radny Zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radni nie Wnieś|i uwag do projektu WW uchwały.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 15
głosach,,za"; o,,przeciw" i 0 ,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr II/16/18 stanowiącą
załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu.

wvniki imienne:

,,zA" (75) - Antoni Butkiewicz] zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grzegorzak-szeluga; Wioletta Kochan; TomasZ KrynicZ; Patryk Kuderawiec; ZbignieW
Łachmański; Anna Łuczko; Monika Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta Skubij;
l4arcin stołycia; stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki.

Ad. pkt, 14, - wybór przewodniczącego Komisji Skar9, WnioskóW i Petycji.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie ze statutem gminy Wilczęta W skład
Komisji skarg, WnioskóW i Petycji Rady Gminy Wjlczęta na kadencję lat 2078-2023
Wchodzą radni, W tym przedstawiciele Wszystkich klubóW radnych, z Wyjątkiem radnych
pełniących funkcję przewodniczącego lub Wiceprzewodniczącego rady gminy.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja zgłosiła radną N4oni-
kę l.4ierzwicką na Przewodniczącą Komisji Skarg, WnioskÓW i Petycji.
Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury ... - komisja
radną N4onikę Mierzwicką na Przewodniczącą Komisji Skarg, WnioskóW i Petycji.
Radny Zbi9nieW Łachmański Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i

twa - komisja zgłosiła radną N4onikę l.4ierzwicką na Przewodniczącą Komisji
WnioskóW i Petycji.

zgłoslła

Rolnic-
skarg,

Radna l4onika 1.4ierzwicka Wyraziła zgodę.

1nnych kandydatur nie Zgłoszono.

PRZEW
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3.
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Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie _kandyd.aturę radnej N4oniki

Ni"-1iiir.i"i na Przewod'niczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Wilczęta

na kadencję lat 2018-2023.

Głosowanie W sprawie Wvboru Przewodniczacego Komisji skarg, WnioskóW iPetvcji RadV

Gminv Wilczeta na kadencię lat 2018-2023.

wvniki ołosowania:
Wtł".o-*** *.Ęło udział 15 radnychi ,,za" ,74,, ,,przeciw" - 0; ,,wstrzymuję się" - 1,

wvniki imienne:

,,zA" G4\ - Antoni Butkiewicz; Zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna

Ćo"g'orzik-sr"lu9a; Wioletta Kochan; TomasZ Krynicz; Patryk Kuderawiec; Zbi9niew

iachńański; AnnjŁuczko; Ryszard Romanowicz; Elżbieta Skubij; Marcin stołycia;
stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki,

,,WSTRZYMUJĘ sIĘ" (1) - Monika N4ierzwicka.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr_iIl17/18 Rady Gminy

wirlz{ti w 
-sprańie 

wyboru Przewoóniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady

Cńinv Wil..dtu na kaóencję lal 2O7B-2O23, stanowiącą załącznik Nr 20 do niniejszego

protokołU.

Ad. okt. 15. - Wybór zastępcy Przewodniczącego Komisji skarg, WnioskóW i Petycji,

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1, Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja zgłosiła radnego Zbi-
gni"*" ł-uinru,łskiego na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Skarg, WnioskóW i Pety-

cji.
niana wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury ", - komisja Zgłosiła

raJneqo Zbigniewa Łachmańskiego na Zastępcę Przewodniczącej Komisji skar9, Wnio-

skóW i Petycji.
s. naany zuijnLw Łachmański przewodniczący komisji tnicjatyw Gospodarczych i Rolnic_- 

tńu ] toń.ju zgłosiła radnego zbi'niewa Łachmańskie'o na Zastępcę przewodniczą_

cej Komisji skarg, WnioskÓW iPetycji.

Radny ZbignieW Łachmański Wyraził zgodę.

Innych kandydatur nie ZgłosZono.

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosow€nie_kandydaturę radnego Zbigniewa

racnńi"ńiti"go na Zasiępcę PrŹewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady

Gminy Wilczęta na kadencję |at 2o!8-2o23,

2,

wvniki ołosowania:
W głosowaniu Wzięło udział 15

wvniki imienne:

,,zA" (74) - Antoni Butkiewicz;
Grzegorzak-szeluga ; Wioletta
Ryszard RomanowicZ; Elżbieta
Wargacki.

radoych} ,,za" - 74; ,,plzeciw" - 0; ,,Wstrzymuję się" - 1.

Zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katafzyna
Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk KuderaWiec; An Łuczko;
skubij; lu]arcin Stołycia; stanisław Terlicki; Rys

PRZE CzĄcA

,,WSTRZYMUJĘ sIĘ" (1) - Zbigniew Łachmański. Elżbl bł

Głosowanie W sDrawie Wvboru ZasteDcv Pźewodniczącego Komisjl Skarg, WnioskóW i

'etvcji 
RadV Gminv Wilczęta na kadencię lat 2018-2023.



W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr 11/17118 Rady Gminy
Wilczęta W sprawie Wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, WnioskóW iPetycji
Rady Gminy Wilczęta na kadencję lat 2o1a-2o23, stanowiącą załącznik Nr 21 do
niniejszego protokołu.

Ad. Dkt, 16. - Wybór Komisji skarg, WnioskÓW i Petycji.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili;

1. Radna lrena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja zgłosiła radną
Wiolettę Kochan na członka Komisji skarg, WnioskóW i Petycji.

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury... - komisja zgłosiła
radną Wiolettę Kochan na członka Komisji skarg, WnioskóW i Petycji.

3. Radny ZbignieW Łachmański Prżewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i

Rolnictwa - komisja zgłosiła radną Wiolettę Kochan na członka Komisji skarg,
WnioskóW iPetycji.

Radna Wioletta Kochan Wyraziła zgodę.

Innych kandydatur nie Zgłoszono.

Następnie Pęewodnicząca Rady poddała pod głosowanie kandydaturę radnej Wioletty
Kochan na członka Komisji Skarg, WnioskóW iPetycji Rady Gminy Wilczęta na kadencję
lat 2018-2023.

Głosowanie W sDrawie Wvboru Komisii Skarg, WnioskóW i Petvcii RadV Gminv Wilczeta na
kadencję lat 2018-2023.

wvniki ołosowania:
W głosowaniu Wzięło udział 15 radnych; ,,za" - 15} ,,przeciw" - 0; ,,WstrzymUję się" - 0.

wvniki imienne:

,,zA" (15) - Antoni Butkiewicz; zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grzegorza k-Szeluga; Wio|etta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk Kuderawiec; ZbignieW
Łachmański; Anna Łuczko; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij; Marcin stołycia;
stanisłaW Terlicki; Ryszard Wargacki.

W dalszej kolejności Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę Nr IIl17l18 Rady Gminy
Wilczęta W sprawie Wyboru Komisjl skarg, WnioskóW iPetycji Rady Gminy Wilczęta na
kadencję lat 2o7a-2o23, stanowiącą załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 17. - Gminny Program Profilaktyki l Rozwiązywania ProblemÓW Alkoholowych.

Z treścią projektu uchwały W sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profllaktyki i

RozWiązywania ProblemóW AlkoholoWych oraz PrzeciWdziałania Narkomanii W 2019 roku W

Gminie Wilczęta zapoznała zebranych Pani lrena Krzyżanowska - pracownik Urzędu
Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna lrena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
powyższy projekt uchwały.

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca
pozytywnie powyższy projekt uchWały.

Komisji ośWiaty, Kultury,.. - komisja opiniuje

3. Radny zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji Inicjatyw
Rolnictwa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Go
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Radni nie Wnieśli uwag do projektu WW uchwały,

Z uWagi na brak głosóW W dyskusji, PrZeWodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższy pfojekt uchwały, który przyjęto W głosowaniU ]aWnym przy 15
głosach ,,Za"; 0 ,,przeciw" i 0,,Wstrzymujących się", jako uchWałę Nr 1Il20/1B stanowiącą
Załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu,

wvniki irnienne:

,,zA" (75) Antoni ButkleWicz; ZdzisłaW Dobrzeniecki; lrena Dubiec; Katarzyna
Grzegofzak SZe|uga; Wioletta Ko€han; Tomasz Krynicz; Patryk KUderaWiec; Zbigniew
Łachmański; Anna Łuczko; |4onika |4ierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij;
Marcin Stołycia; Stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki,

Ad. okt. 1a. - zb]orowe odprowadzanie ścieków,

Z treścią projektu uchwały W sprawie ustalenia dopłaty dla odbiorcóW usług Zbiorowego
odprowadZania ściekóW Zapoznał zebranych Pan Łukasz Korneluk - Dyrektor Zakładu
Komuna nego, Projekt uchwały StanoWi Załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu.

Wnioski kornisji rady do projektu tej uchWały przedstawili:

1. Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komlsji ReW]zyjnej, komisja opin!uje pozytywnie
powyższy projekt uchWały,

2. Radna Wioletta Kochan Prżewodnicząca Komisji oŚWiaty, Kultury ,,. komisja opiniuje
pozytywnie powyżsLy projekt uchWały.

3, Radny Zbi9nieW Łachmań5ki PrzeWodniczący Kom]sji Inlcjatyw GoSpodarczych i

Rolnictwa - komisja opiniuje pożytywnie powyż1zy projekt uchWały.

Radni nie Wnieś i uwag do projektu WW Uchwały.

Z uwa9i na brak głosów W dyskuSji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższY projekt Uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 12
gtoiach,,za"; I,pfzeciw" i2,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr IIl21l1B stanowiącą
załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu,

wvniki imien ne:

,,zA' (I2) Antoni ButkiewicZ; ZdzisłaW Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
G rzego rza k-Szeluga; Wioletta Kochan; Patryk KuderaWiec; Zbi9niew Łachmański; Monika
Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; E zbieta skubij; Marcin stołycia; Stanisław Ter icki,

,,PRZECIW" (1) Ryszard Wa19acki.

,,WSTRZYMUJĘ sIĘ" (2) Tomasż Krynicż; Anna ŁUczko,

Ad. Dkt. l9. - Wieloletni program osłonowy,,Posiłek dla dzieci i rnlodzieży".

Z treścią projektu uchwały w sprawie uchwa enia gminnego Wieloletniego programU
osłonowego,,Posiłek dla dz]eci i mlodzieży" na lata 2019 - 2023 zapoznała Zebranych Pani
DanUta KrólikieWicz - KieroWnik GoPs, Projekt uchWały stanoWi Załączn'k Nr 27 do
niniej52ego protokołu.

Wnioski komis]i rady do projektu tej uchwały przedstaWili:

1, Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnie
paw yższy projekt uchwały.

2. Radna Wio]etta Kochan Przewodnicząca Kornisji ośWiaty, KUltury.,, - kornisja opiniUje
pozytywnie powyzszy pro]ekt uchWałV,

].



3, Radny Zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnjc-
twa - komisja opinluje pozytywnie powyższy projekt Uchwały.

Radni nie Wnieśli UWag do projektu WW uchwały.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała ipoddała pod
głosowanie ?owyższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 15
głosach ,,za"; o ,,przecjw" i 0 ,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr I]/22l18 stanowiącą
załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu.

wvniki imienne:

,,zA" (I5) - Antoni Butkiewicz,, zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grzegorza k-szeluga; Wioletta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk KuderaWiec; Zbi9niew
Łachmański; Anna Łuczko; Monika Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij;
Marcin stołycia; stanisław Terlicki; Ryszard War9acki.

Ad. pkt.20. - podwyższenie kryterium dochodowego.

Z treścią projektu uchwały W sprawie podwyższenia kryterium dochodowego W celu
udzielenia Wsparcia W ramach Wieloletniego rżądowego programu ,,Posiłek W szkole i W
domu" na lata 2079-2023 zapoznała zebranych Pani Danuta Kró|ikiewicz - Kierownik
GoPs. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 29 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisji rady do projektu tej uchwały przedstawili:

1. Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komjsji Rewizyjnej - komisja opiniuje pozytywnje
powyższy projekt uchwały.

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury... - komisja opiniuje
pozytywnie powyższy projekt uchWały.

3. Radny Zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji Injcjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt Uchwały.

Radni nie Wnieśli UWag do projektu WW uchwały.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Prżewodnicząca Rady odczytała ipoddała pod
głosowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 15
głosach ,,za"; 0 ,,przeciw" i 0 ,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr IIl23l1B stanowiącą
załącznlk Nr 30 do niniejszego protokołu.

wvniki im jenne:

,,zA" (75) - Antoni Butkiewicz,, zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grzegorza k-szeluga; Wioletta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk KuderaWiec; Zbi9nieW
Łachmański; Anna Łuczko; Monika Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij;
l,łarcin stołycja; stanisław Ter|icki; Ryszard Wargacki.

Ad. Dkt. 21. - zwrot WydatkóW na swiadczenia W formie posiłku.

Z treścią projektu uchwały W sprawie zasad zwrotu WydatkóW na śWiadczenia W formie
posiłku, pomoc rzeczową W postaci produktóW żywnościowych dla osób objętych
Wieloletnim programem rządowym ,,Posiłek W szkole i W domu" na lata 2oI9 - 2023
zapoznała zebranych Pani Danuta Królkiewicz - Kierownik GoPS, Projekt uchwały stanowi
załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu.

Wnioski komisjj rady do projektu tej uchwały przedstawili:

]., Radna Irena Dubiec Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - komisja opiniUje
powyższy projekt uchWały.

Wn ie

2. Radna Wioletta Kochan Przewodnicząca Komisji ośWiaty, Kultury,.. -
pozytywnie powyższy projekt UchWały.

!}e



3. Radny zbigniew Łachmański Przewodniczący Komisji Inicjatyw Gospodarczych i Rolnic-
twa - komisja opiniuje pozytywnie powyższy projekt uchwały.

Radni nie Wnieśli UWag do projektu WW uchwały.

Z Uwagi na brak głosów W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 15

Ółosach ,,za" } o ,,przeciw" i o,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr IIl24l18 stanowiącą
załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu.

wvniki imienne:

,,zA" (75) - Antoni Butkiewiczj zdzisław Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grzegorza k-Szeluga; Wioletta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk Kuderawiec; zbi9niew
Łachńański; Anna Łuczko; Monika lvlierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij;
14arcin stołycia; stanisław Terlicki; Ryszard Wargacki.

Ad. pkt,22. - Plan Pracy Komisji Rewizyjnej.

Radna Irena Dubiec - Przewodnicząca Komisjl Rewizyjnej przedstawiła,,Plan Pracy Komi-
sji Rewizyjnej Rady Gminy Wilczęta na 2019 r." stanowiący załącznik Nr 33 do niniejszego
protokołU.

Z uwagi na brak głosów W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod
głosowinie powyższy plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 r., który przyjęto W

głosowaniu jawnym prży 15 głosach ,,za"; 0 ,,przeciw" i 0 ,,Wstrzymujących się".

wvniki imienne:

,,zA" (15) - Antoni Butkiewicz] zdzislaw Dobrzeniecki; Irena Dubiec; Katarzyna
Grzegorzak-szelu9a; Wioletta Kochan; Tomasz Krynicz; Patryk KuderaWiec; ZbignieW
Łachńański; Anna Łuczko; N4onika Mierzwicka; Ryszard Romanowicz; Elżbieta skubij;
Marcin stołycia; stanisłaW Terlicki; Ryszard Wargacki.

Ad, Dkt. 23. - Wnioski komisji, radnych, sołtysóW i ośWiadczenia radnych.

Wójt poinformował, że przez ostatnią kadencje nie mó9ł się bronić a dzisiaj, chciałby
zdementować informację, że W latach 2006-2010 otrzymał jakieś pieniądze z HoLLAs-u,
jest to bzdura. W tamtym czasie płacili oni tylko stawki podatkowe należne Gminie W

wymiarze sezonowym a nie rocznym. od momentu zostania Wójtem miałem 11 rozpraw
sądowych. Poprzedniczka pani Wójt informowała, źe nie Wykazywałem żadnych inicjatyw
- iest to druoie kłamstwo.
Śńietlica * dardynach - pierwszy protokół (23.02.2015 r.) z okresowych kontroli nakłada
pewne zalecenia do Wykonania przez moją poprzedniczkę, które nie zostały Wykonane a

były W granicach 5 ooo Zł, Druga kontrola doprowadziła do zamknięcia tej śWietlicy.

Pan Łukasz Korneluk - Dyrektor Zakładu Komunalnego - chciałbym odeprzeć zarzut,
który padł pod moim adresem, na posiedzeniu Komisji Rady Gminy W dniu 13.12,2018 r.,
pod Względem zniszczenia śWietlicy W Bardynach. zgodnie z opinią biegłego (na Zlecenie
prokuratora - x 2oI7 r.) - ,.głóWną odpowiedzialność za taki stan rzeczy ponosi
wykonawca ,.. jak róWnież inWestor nie dopełniając szeregu formalności kontrolnych".
Dodatkowo pan Łukasz Korneluk złożył oŚwiadczenie, jako dyrektor ZK, o niewyrażeniu
zgody na zmniejszenie zatrudnienia głównego księgowego do 1/2 etatu; na zakup walca
W kwocie 30 000 zł.

Głos zabrała Pani (,..)* mieszkanka Bardyn, W sprawie burzliwej
posiedzeniach Komisji Rady dotyczącej zniszczenia śWietlicy W Bardynaćh -
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Nastąpiła Wymiana zdań pomiędzy panią (...)* mieszkanką Bardyn a Wójtem gminy,,którą
przerwała przewodnicząĆa Rady informując, że dalszą dyskusje proszę przenieść do

9abinetu Wójta.

Głos zabrał Pan Marcin Niski, który zapytał o wspópracę Gminy ze spółkami Wodnymi;
dalszym rozwiązaniem sprawy śWietlicy W Bardynach oraz odk(zaczania rowów pzy
drogach gminnych.

Pan Wójt odpowiedział, że z uwagi na dużo potrzeb dotyczących melioracji roWóW odbędą
sie sooikania z dvrektorem panem sowińskim irolnikami dotyczące ich konserwacji,
Śńi"illca * Bardynach - można ją przywrócić do egzystencji po określeniu projektu
naprawy, a z uwagi na stan naszego budżetu, starać się o dofinansowanie unijne,
odkrzaĆzanie rowóń - w miarę możliwÓści finansowych będziemy to Wykonywać.

Pani olga Karpińska Wręczyła W imieniu nauczycieli i ucznióW szkoły Podstawowej W

słobitac-h podiiękowania Za pomoc udzielaną szkole dla radnych: N4oniki Mierzwjckiej,
Katarzyny Grzegorzak-szeluga, Elżbiecie skubij; sołtysom: Wojciechowi Parzych i

Ryszardowi Krynicz oraz pani N4onice Gońca i Agnieszce Widuń.

Następnie złożono najlepsze życzenia mieszkańcom 9minny z okazji ŚWiąt Bożego
Narodzenia. Życzenia zlożyl Wójt Gminy a następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy.

Ad, Dkt.24. - Zakończenie obrad.

Wobec Wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała Wszystkim
za udział i zakończyła posiedzenie.

sesja trwała od godziny 9:00 do godziny 10:45.

NIcZĄcA

*) - Wyłączenie jawności W zakresie danych osobowych na podstawie
z dnia 6 Września 2oo1 r. o dostępie do informacji publicznej (DZ. U.
ze zm.)
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